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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,

az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012.
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk intézni a
Belügyminisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért korlátozza a hatóság a kormány számára talán nem szimpatikus csoporto k
gyülekezéshez és véleménynyilvánításához fűződő jogát?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk.

Tisztelt Miniszter Úr !

2017 . június 16-án délután 17 órakor a budapesti Vértanúk terén a Nagy Imre Társasá g
szervezésében koszorúzási ünnepségre került sor . Értesüléseim szerint a megadott időpontban
egy a Gytv . hatálya alá tartozó demonstrációt jelentettek be. A demonstrálók céljai között
szerepelt egyebek mellett felhívni arra a figyelmet, hogy Nagy Imre kommunist a
belügyminiszterként terjesztette elő azt a kitelepítési alaprendelet tervezetet, amely során a
hazai németséget kollektíven bűnösként kezelték . Ennek következményeként 220 ezer polgárt
fosztottak meg magyar állampolgárságuktól, vagyonuktól, majd telepítettek ki els ősorban
Németországba .

Ez egy tragédia volt, amely éppen úgy feldolgozásra és őszinte kibeszélésre vár, mint más
egyéb szörnyűségek. Számomra érthetetlen, miért tartotta fontosnak a BRFK egy ilye n
figyelemfelhívó demonstráció (amelyet a szervező a jogszabályban foglalt kötelességeinek
megfelelően előzetesen bejelentett) betiltását?

Ennek megértéséhez várom érdemi tájékoztatását !

Budapest, 2017 . június 22 .
Tisztelettel :

Sneider Tamás
Jobbik Magyarországért Mozgalom


	page 1

